
     
 
 
 
 
 

     Tisková zpráva 
 

Opravili jsme chodníky a vybudovali nové 

 
Investice do oprav chodníků stále rostou 
 
Radní a zastupitelé města Svitavy si uvědomují, že stav chodníků ve městě je neuspokojivý, a tak 
významně v posledních dvou letech posílili investice do oprav chodníků.  
 
V posledních třech letech je nárůst patrný z následné tabulky: 
  
Čerpání nákladů na opravy chodníků (v tis. Kč) 
  r. 2015 r. 2016 r. 2017 
chodníky 255 2 098 3 117 

 
V roce 2017 se město zaměřilo na drobné opravy v ulicích Uzavřená, Tolstého a Pražská. Zásadní 
rekonstrukcí prošla plocha u přechodu na začátku ulice Gorkého, následuje celý úsek ulice 
Gorkého od čísla orientačního 1, až po ulici Petrusova. Opravy se dočká i zbytek chodníku od 
ulice Petrusova ke garážím za Autocentrem. 
 

Jaroslav Kytýr 
jednatel SPORTES Svitavy 

 
 
Přehled investičních akcí (chodníky) v roce 2017: 

 
Rekonstukce komunikace Na Červenici       616 tis. Kč 
Rekonstrukce prostoru před kinem             2 277,5 tis. Kč 
Regenerace pan. sídl. U Nádraží-II.etapa            3 330,7 tis. Kč 
Manipulační pruh II/366 - ul. Pražská            4 873,4 tis. Kč 
VII. etapa regen. panel. sídliště Svitavy - Lány        3 995,4 tis. Kč  
                                                                       (z toho 2 695,4 tis. Kč z Ministerstva pro místní rozvoj) 

 
Jitka Vodvárková, Radek Dirr 

 
Celkem se tedy vložilo za minulý rok do chodníků přes 18 miliónů  korun. 


